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Vragenhalfuur gemeenteraad Bloemendaal 30 mei 2013 
 
VVD (Schuring) STOPOZ 
Op 15 mei jl. tijdens de commissievergadering samenleving heeft onze fractie gevraagd naar de 
stand van zaken aangaande het conflict tussen de onderwijsorganisaties van STOPOZ en 
Spaarnesant over het beeindigen van de samenwerking in een gezamenlijk bedrijfsbureau. 
In bovengenoemde vergadering bleek uit een uitspraak van de wethouder onderwijs dat beide 
organisaties middels een gezamenlijke brief tot een oplossing uit het  ontstane meningsverschil en 
impasse zouden komen. 
Nu is, in tegenstelling daarmee, blijkbaar gekozen om een persoon aan te wijzen die van beide 
partijen het vertrouwen heeft en een bindende uitspraak gaat doen. 
Wij hebben geconstateerd dat er grote financiële verschillen zijn tussen de geboden afkoopsom van 
STOPOZ en de claim van Spaatrnesant. 
Wat zullen de financiële consequenties zijn bij een schikking voor het openbaar onderwijs in 
Bloemendaal. 
Er is afgelopen jaren bezuinigd op de leermiddelen en op het onderwijzend personeel en de 
meerjarenbegroting staat al onder druk. 
Wij vragen ons af of, de wethouder onderwijs, de kwaliteit van het openbaar onderwijs in 
Bloemendaal op deze manier nog kan waarborgen als er grote greep moet worden gedaan uit de 
algemene reserve. 
Overigens heeft de gehele raad aangegeven niet in te zullen stemmen met een begrotingswijziging. 
Wat is het huidige standpunt van de wethouder in deze? 
  
CDA (Schnackers) Sociale Woningbouw 
In december 2012 heeft de gemeenteraad de verordening Sociale Woningbouw 2013 vastgesteld. 
In de inleiding van het bijbehorende raadsvoorstel is toen opgemerkt: 
Het is de bedoeling dat in de eerste helft van 2013 nieuwe regels voor het verlenen van subsidie 
voor de bouw van sociale huurwoningen worden vastgesteld. Deze regels zullen ook in de 
verordening sociale woningbouw worden vastgelegd. 
Inmiddels zitten we ver in de 1e helft van 2013 en de CDA-fractie is dan ook nieuwsgierig naar de 
stand van zaken. Kan het college aangeven wanneer zij denkt dat de nieuwe regels door de 
gemeenteraad vastgesteld kunnen worden? En waar is dat van afhankelijk?  
 
CDA (Burger) Duinpolderweg 
Op 24 mei 2013 stond een aankondiging van de start van de inspraak op de Notitie Reikwijdte en 
Detailniveau. Tijdens de commissievergadering in april meldde de wethouder nog dat de notitie nog 
niet rijp was voor besluitvorming volgens de stuurgroep. Deze vergaderde eind maart. 
Nu ligt er dus een notitie. 
Wanneer heeft de Stuurgroep hierover vergaderd? De wethouder heeft dit in ieder geval (nog) niet 
gemeld aan de commissie en/of raad. 
Welke mogelijkheid krijgt de gemeenteraad nog om invloed uit te oefenen op deze notitie? 
Wanneer kan de raad beschikken over het toegezegde A4 m.b.t. IPIP? 
Wanneer kan de raad beschikken over het toegezegde Plan van Aanpak? 
 


